
Steunbetuigingen t/m 10 oktober 2016
Red Natuur&Milieuteam Zuid
Het plan om Natuur & Milieuteam Zuid weg te bezuinigen m.i.v. 2018 is te vergelijken met het omhakken 
van een vitale boom! En dat laat een Amsterdammer niet zo maar over zijn kant gaan! Amsterdammers zijn 
trots op hun groene stad met veel bomen en groen. Ook de gemeente maakt goede sier met haar (inter)
nationale profilering als ‘groene stad’. Daarbij past een vitale club als Natuur & Milieuteam Zuid in plaats van 
deze weg te bezuinigen. Nu het centrum overvol dreigt te worden is het des te belangrijker om het groen 
te koesteren en een groene en duurzame stad te behouden.

69 groene buurtprojecten, 1600 vrijwilligers en duizenden bewoners die zich inzetten voor groen en duur-
zaamheid worden keihard getroffen. Bewoners, samen met het zeer goed lopende NMT Zuid dragen bij aan 
een groene en vitale leefomgeving. Van wilde planten voor de bijen, geveltuinen aanleggen, buurtmoestuinen, 
de prachtige Koeienweide in het Vondelpark en nog zo veel meer mooie  projecten. 
Eigenlijk behaalt de gemeente met een lage investering een hoog rendement! Dan zou het toch niet slim 
zijn om de bloeiende Natuur&MilieuTeam Zuid ‘boom’ zodanig te snoeien dat zij afsterft? En dat die 
prachtige groene initiatieven doodbloeden? 
Verloederde plekken worden vaak groene pareltjes door de samenwerking van NMT Zuid en bewoners. 
Die meerwaarde is nauwelijks in geld uit te drukken! 

Uit een rapport van KPMG (verricht in opdracht van het ministerie van Economische Zaken, Landbouw en 
Innovatie) blijkt dat de aanleg van meer groen in stedelijke gebieden een besparing kan opleveren van 65 
miljoen op het budget voor volksgezondheid. Meer groen kan er voor zorgen dat werknemers zich minder 
vaak ziek melden. Kinderen hebben minder last van obesitas als zij kunnen spelen in het groen. Kortom het 
aanwezige groen moeten we KOESTEREN! Al dat werk dat verricht belangeloos wordt gedaan door vri-
jwilligers is zeer waardevol. Eigenlijk zou op basis van dit rapport juist GEINVESTEERD moeten worden in 
groen en al helemaal niet bezuinigd! 
Onderstaand als bijlage het rapport ‘Groen, gezond en productief’. Dit bevat een verkenning van kosten en 
baten van natuur voor gezondheid op basis van twee wetenschappelijke studies. Opvallend in deze studie is 
dat natuur naast verlaging van ziektekosten een aanzienlijke verlaging betekent voor vermeden arbeidskos-
ten. Bezuinigen op een groene enthousiaste club als Natuur& Milieuteam Zuid is als de kip met de gouden 
eieren slachten! 
Bijlage: http://degroenestad.nl/essential_grid/groen-gezond-en-productief-kpmg-advisory-2012/

Marja Brekeveld

Worden de natuur en de kinderen in het Vondelpark de dupe van bezuinigingen?
Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam, 

Natuurfontein is een Amsterdamse BSO die met de kinderen zoveel mogelijk 
naar buiten, de stadsnatuur, ingaat. Een van de parken waar we graag komen, is het Vondelpark waar veel 
vrijwilligers via NMTzuid actief zijn.
Op verschillende manieren hebben we te maken met NMTzuid. We halen inspiratie uit de nieuwsbrief die 
ze versturen. Een van onze medewerkers heeft een opleiding tot natuurgids gevolgd en leidt nu kinderen 
van scholen en onze BSO rond op de Koeweide in het Vondelpark. Zo leren de kinderen veel over de 
natuur in hun eigen omgeving; natuur die ze zelf hard nodig hebben voor hun ontwikkeling. We doen al ver-
schillende jaren mee met de paddentrekhulp in het Vondelpark. Daarvoor heeft een medewerker 
ook een cursus gevolgd. 
Heel veel werk wordt door vrijwilligers gedaan. Maar die hebben de ondersteuning nodig van een beroep-
sorganisatie die expertise, middelen en hun netwerk ter beschikking stelt. Daarom vinden wij dat voor de 
natuur in het Vondelpark, maar voor heel Zuid, NMTZuid onmisbaar is. En indirect dus ook voor de mensen 
en de kinderen die van die natuur genieten.



Wij gunnen iedereen om net zoals wij deel te nemen aan bestaande en nieuwe activiteiten die ondersteund 
worden door NMTzuid. Ook gunnen we nieuwe initiatieven in de stad de hulp en expertise van NMTzuid 
om hun project te realiseren. Daarom verzoeken wij u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Ineke Bams (Natuurfontein) 

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

Voor mij en voor mijn kinderen is natuur en milieuteam Zuid ontzettend belangrijk. Zij zijn de spil in het 
web als het gaat om natuuractiviteiten en kennis. De stad heeft in mijn optiek veel behoefte aan groen. De 
natuur is onmisbaar en daarvoor zijn de activiteiten van het team ook onmisbaar. 
We moeten goed voor de stad zorgen. Goed voor onze kinderen, het milieu en de natuur. Daarom mag er 
niet gesnoeid worden in het budget van natuur en milieuteam zuid. Voor een leefbare stad hebben we dit 
soort coördinatieve initiatieven nodig!
Geef om de leefbaarheid van de stad! Daarom verzoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Olga van Steenwijk 

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

Het belang van de natuur in de stad kan niet worden overschat Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diez-
elfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom verzoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in 
te trekken.

l. kroonbergs

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

NMTzuid heeft mij geholpen met advies over de aanleg van een geveltuin. Verder vind ik het fantastisch wat 
ze allemaal doen voor het behoud van en de ontwikkeling van groen in Zuid. We hebben groen nodig: niet 
alleen voor ons fysieke en mentale welzijn, maar om de wateroverlast tegen te gaan, bijen (en daarmee de 
mens) een kans op voorbestaan te geven en in de zomer de temperatuur op een aangenaam peil te houden.

Als NMTZuid verdwijnt, verdwijnt er niet alleen groen, maar ook veel sociale verbondenheid. Daarnaast gun 
ik nieuwe initiatieven in de stad de juiste hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom verzoek 
ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Brigitte Buissink

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

NMTzuid heeft mij geholpen door het promoten van groen in de stad, het helpen van oudere en minder 
valide buurtbewoners met groen in de stad, de sociale cohesie verbeteren door het Groen Gemaal op 
te zetten en daarmee een belangrijke ontmoetingsplaats voor elke cultuur te zijn die zich amsterdammer 
voelt.
Het is volstrekte onzin om het NMT Zuid om zeep te helpen door een botte bezuiniging. HIER IS DE 
GROENE STAD UITGEVONDEN, HIER IS DE GEVELTUIN UIT DE GROND GESTAMPT TOEN NOG 
NIEMAND WIST WAT DAT WAS. Hier is het brede begrip leefbaarheid zo ingeburgerd, dat het niet eens 
meer opvalt dat daarbij ook de sociale component, de participatie van mensen in de buurt van alle kleuren 
en smaken, volledig geintegreerd is. DIT IS EEN VOORBEELD voor ALLE projecten in de stad. LAAT DEZE 
BROEIKAS STAAN!!!!!

Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-



zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.
U gaat het berouwen als dit voorstel het wel haalt, u kunt het groen en sociaal beleid weer helemaal bij 
NUL laten aanvangen.... dat kan toch niet de bedoeling zijn???

Marjolijn Sondorp 

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

NMTzuid heeft mij geholpen door het groen in de buurt te stimuleren. Dat is perfect v mijn bijen. Verder 
zijn slle activiteiten van NMT Zuid gewoon heel belangrijk v de sociale structuur v de buurt.
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-
zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Warner van der Veer 

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

NMTzuid heeft mij geholpen door goede tips te geven voor de geveltuin. Ik gun nieuwe initiatieven in de 
stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom verzoek ik u nadrukkelijk om dit 
voorstel in te trekken.

Red Schonewille

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

NMTzuid heeft mij geholpen door avonden te faciliteren voor een bewonersinitiatief voor zonnepanelen 
waar ik in 2014 mee bezig ben geweest.

Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-
zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Vincent Feith

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

NMTzuid heeft mij geholpen door goede informatie te geven over het groen maken van de daken waar wij 
op kijken aan de achterkant van de Quellijnstraat.
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-
zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Maruca Beek 

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

NMTzuid heeft ons geholpen door ons bij te staan met adviezen over groene daken, bepaalde vogels die in 
onze wijk hun nesten bouwen etc. etc. Dat is zo vreselijk belangrijk in het stadsleven wast zo weinig groen 
is, zoals in onze wijk, de Pijp, waar de aandacht eerder uitgaat naar commerciele belangen en dan op grote 
afstand aandacht voornatuur en milieu een plekje krijgt.
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-
zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Ruth Oosthoek 



Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

NMTzuid heeft mij geholpen door in contact te komen met andere groenliefhebbers.
Projecten wegbezuinigen die meer opleveren dan ze kosten vind ik uiterst 
dom. Daarom verzoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.
Sylvia Henstra 

Beste raadsleden van de Gemeente Amsterdam,

NMTzuid heeft stadsdeel zuid verrijkt met vele gerealiseerde groeiende en bloeiende projecten.
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun 
project te realiseren. Daarom verzoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in 
te trekken.

Welmoed 

Beste commissieleden,

Een dringend verzoek om de bezuinigingen op Natuur&Milieuteam Zuid niet voor te laten gaan.
Honderden vrijwilligers zijn actief in Zuid om de de buurten groen en leefbaar te maken en te houden. Er 
wordt veel samengewerkt, belangrijk voor de contacten en onderlinge steun die men aan elkaar geeft o.a. 
door middel van deze activiteiten.
Dit alles ondersteund met advies, hulp, deskundigheid door de medewerkers van het Milieuteam.
Als er verwacht wordt dat burgers meer samen moeten doen is dit een voorbeeld ervan.
Ik hoop van harte dat u het belang inziet van het voortbestaan van NMT Zuid.

Met vriendelijke groet,
Dieneke Plompen, bewoonster van De Pijp Noord.
Vrijwilligster o.a. bij de boomspiegeltuinen, geveltuinen, Open Tuinendag 
De Pijp.

Beste mensen,
Graag steun ik jullie, want zonder een sturende en enthousiasmerende organisatie redden wij de natuur in 
de stad niet. Is het mogelijk om een petitie/handtekenlijst te starten? Ik zou meteen tekenen en het naar 
veel mensen door kunnen doorsturen.Ik heb op Amstelglorie een tuin en zit ook middenin de strijd tegen 
de plannen Koers2025 Van de Gemeente! Hoop dat we het tij nog kunnen keren!

Groet, 
Tine de Lange

Beste mensen,

Het is triest om te lezen dat het bestaan van het NMT weer eens op het spel staat. De vergroening van  de 
Pijp heeft een grote rol gespeeld in de huidige aantrekkingskracht van de wijk voor bewoners,  ondernem-
ers en toeristen.  Met de toenemende drukte in de wijk heb je groen nodig en bewoners die lekker in hun 
vel zitten om die drukte  op te vangen.  Gezien de rol die jullie daarin spelen, lijkt het mij dat jullie nog lang 
niet overbodig zijn. Sterkte en in afwachting van een goede afloop. 

Laurien van den Hoven 
Oud-portefeuillehouder Milieu Oud-Zuid



Geachte commissieleden,

Het nieuws dat het Stadsdeel overweegt om de subsidie voor het Natuur&Milieuteam per 1 januari 2018 
volledig stop te zetten is voor ons bewoners een grote schok. Want dit raakt ons in ons werk aan onze 
Buurttuin in de Donarstraat en het emotioneert ons. Het voelt bij wijze van spreken als het kappen van een 
van de mooiste bomen in Zuid.

Zonder de intensieve ondersteuning van het Natuur&Milieuteam hadden wij in het afgelopen voorjaar nooit 
de vernieuwing van de Buurttuin in de Donarstraat kunnen realiseren. De procedure voor het aanvragen 
van subsidie hiervoor is zo ingewikkeld, dat wij de moed om door te gaan met onze buurttuin zouden 
hebben opgegeven als wij hierbij niet de hulp van Bart Nooij van het Natuur&Milieuteam hadden gehad. 
De ingewikkeldheid van de procedure voor het aanvragen van subsidie lijkt er op gericht te zijn om ieder 
initiatief van bewoners voor vergroening van hun omgeving in de kiem te smoren. 

Zoals gezegd, zonder de enthousiaste ondersteuning van Bart Nooij van het Natuur&Milieuteam als een 
boven de partijen staande professionele partij en zonder de positieve benadering van stadsdeelbestuurder 
Sebastiaan Capel en zijn ambtenaren was de vernieuwing van de buurttuin in de Donarstraat nooit van de 
grond gekomen. Hun bemoeienis heeft het mogelijk gemaakt dat er nu een enthousiaste groep van bewon-
ers is ontstaan, die zich verantwoordelijk voelt voor het verder ontwikkelen van de buurttuin en daarvoor 
maandelijks bij elkaar komt om daarmee aan de slag te gaan. Via dit project zijn er onderlinge contacten 
ontstaan tussen bewoners die elkaar daarvoor niet kenden.

Voor de continuïteit van dit project en voor hulp bij vragen en eventuele problemen is de beschikbaarheid 
van de onafhankelijke professionele ondersteuning van het Natuur&Mileuteam onontbeerlijk. Zonder deze 
ondersteuning dreigt het project na verloop van tijd te verzanden.

Als groep bewoners van de Donarstraat doen wij dan ook een dringend beroep op u als commissie om het 
voorstel om de subsidie voor het Natuur&Milieuteam per 1 januari 2018 te beëindigen te verwerpen en 
u principieel te verzetten tegen de door de Centrale Stad opgelegde bezuinigingen. Op het niveau van de 
Centrale Stad ontstane problemen mogen niet worden afgewenteld op de stadsdelen.

Namens de Buurttuinders Donarstraat
Hilke Krohn

Ik las de e-mail gisteren die je verstuurde wat betreft het volledig stopzetten van de subsidie voor jullie 
Stichting. Misschien is het een goed idee om Het Parool op de hoogte te brengen van de verregaande 
bezuinigingen die opgelegd zijn vanuit de centrale stad, het zijn vooral vastgoedprojecten waarvoor al deze 
bezuinigingen nodig zijn. Ik kan nog niet precies zeggen of ik morgen kan komen naar de raadsvergadering 
Uiteraard wens ik jullie alle sterkte en succes met het eventueel terugdraaien van ingetrokken subsidies

groet, Martijn

Snoeien kan snel (hoewel ook dat meer kost dan u denkt, al is het uit een ander potje). Maar wat verloren 
gaat, kost meer. Kan het niet door vrijwilligers en gratis, denkt u natuurlijk.Vast! Maar vrijwilligers moet 
je wel organiseren en motiveren en dat is nou juist wat dit team doet!! Hun opbrengst is veel groter dan 
hun eigen directe werk. U denkt te bezuinigen, maar dit gaat u geld kosten. Het groen dat Zuid zo levendig 
maakt, is deel van uw kapitaal! Dat moet je onderhouden, niet verwaarlozen.

An Huitzing

Hoe doodt je een zeer levende en belangrijke organisatie, die ook volgende generaties het belang van 
natuur bijbrengt? Zo dus.Wat in vele jaren is opgebouwd, zowel aan kennis als aan hoogwaardige natuurge-
bieden, kun je vernietigen. Zo dus. O ja, op de korte termijn bespaar je geld. Maar op de langere termijn 



vernietig je zo vreselijk veel. En welke gezagsdrager wil als kortzichtig de geschiedenis in?

Pieter Servatius

Wat erg. Alles doen om dat te voorkomen!!

Helena Brouwer

Beste Sebastiaan en Paul,
Dit bericht ervaar ik als verontrustend. Als vrijwilliger in het Vondelpark heb ik gezien hoeveel goede werk-
en vrijwilligers verrichten bij het onderhoud van het park en met hoeveel plezier er door hen vakkundig 
gewerkt wordt. Hard nodig, omdat er al eerder behoorlijk bezuinigd is op professioneel onderhoud in het 
park. Daarnaast wordt er onder anderen veel gedaan voor kinderen. Kijken naar de natuur.Voor stadskin-
deren een eyeopener.  Het zou bijzonder jammer zijn, als Natuur&Milieuteam Zuid niet meer zou bestaan. 
Wat mij betreft hebben zij hun bestaansrecht bewezen.  
Ik verzoek jullie om naar mogelijkheden te kijken om de subsidie voor Natuur&Milieuteam Zuid te continu-
eren.

Met vriendelijke groet,
Agnes van Schendelen

Dat is behoorlijk slecht nieuws inderdaad!!!
Is het mogelijk een actie te starten op Facebook? Die kan ik, en daarmee anderen, heeeeel gemakkelijk de-
len. Het kan dan worden opgepakt door mensen die ik nu nog niet kan bedenken.

Erwin

Dag lieve mensen,

Wat is dit een vreselijk nieuws!! Ik heb deze nare boodschap al doorgestuurd aan mijn Open Tuinen Dag in 
De Pijp collega’s. Ik kan zelf helaas niet op woensdagavond 12/9  aanwezig zijn in de Commissievergadering 
anders was ik er zeker wéér geweest. Alle goeds, ik probeer jullie op een andere manier te steunen.

Fred Smit

wow wat een slecht nieuws!!!
Toos

Vreselijk. We moeten inderdaad in het geweer komen, alleen heb je deze 
week even niets aan mij, ik ben verkouden en heb geen stem. Er komt niets 
uit, dus inspreken heeft geen zin. Het spijt mij, peter vragen? 
gr fransje

NMT Zuid wegbezuinigen kóst toch alleen maar geld? Het vrijwilligerswerk 
valt plat als er geen betaalde sturing is en dan moet de gemeente zelf al 
het onderhoud aan de Koeienweide, rosarium en noem maar op uitvoeren...

Vriendelijke groet,
Niek van Dijk
Boeletuin

Ik kom ook naar het stadsdeelkantoor. Maar in het groen? Ik heb mijn groene kleren naar de 2e handswin-



kel gebracht. Groen past niet bij mijn blauwe ogen. Maar misschien kan ik een groene jurk van je lenen?
Sterkte met dit rot nieuws.
Maarten

Anna wat erg. Ik heb deze mail rondgestuurd naar al mijn contacten die van nut kunnen zijn. Ben helaas zelf 
morgen het land weer uit dus kan er de 14e niet bij zijn. Ik hoop dat je veel respons krijgt.

Groet,
Ernie 

Dat is slecht en verontrustend nieuws! 

Als voorzitter van IVN Amsterdam wil ik via deze weg dringend oproepen om niet te bezuinigen op de 
werkzaamheden van NMTzuid. Wij werken intensief samen met NMTzuid op het gebied van verschillende 
groene en maatschappelijke ontwikkelingen. NMTzuid speelt een essentiële rol in de ontwikkeling, toepass-
ing en begeleiding van groene burgerinitiatieven in stadsdeel Zuid. De buurtcoördinatoren fungeren als een 
spin in het web tussen burgers met groene initiatieven en de plaatselijke ambtenaren. Ze kennen de buurt 
op hun duimpje; ze kennen de mensen; de groene plekken, de nieuwe initiatieven; de regelgeving en hebben 
nauw contact met de gemeente. Deze rol is onmisbaar; dit blijkt uit het grote aantal groene buurtprojecten 
in stadsdeel Zuid i.v.m. de andere stadsdelen. IVN Amsterdam en NMTzuid heeft zich met een aantal andere 
groene lokale partijen verenigd in een Groen Platform dat zich juist inzet om de werkwijze van NMTzuid 
over alle stadsdelen uit te werken. Wanneer er ook in de andere stadsdelen groene buurtcoördinatoren en 
groene ontmoetingsplekken worden ingesteld zullen het aantal groene buurtinitiatieven sterk toenemen. 
Dit is een van de uitgangspunten van de Agenda Groen, met name van het onderdeel Groen in de Buurt. 
Het bezuinigen op de werkzaamheden van het NMTzuid druist dus regelrecht in tegen het 
gemeentelijk beleid en de wens van vele burgers en groene organisaties. 
Bovendien willen IVN Amsterdam en NMTzuid hun krachten bundelen en zijn we op zoek naar een loca-
tie voor een natuureducatiecentrum in het Amstelpark. We zijn hiervoor in goed overleg met de parkbe-
heerder en de gebiedsmakelaar hopen hier binnenkort concreet mee aan de slag te kunnen. 
Ook hier geldt dat bezuinigen op het NMTzuid de plannen voor een duurzaam natuureducatiecentrum 
ernstig in gevaar brengt.

Groet, 
Paul de Dooij
Voorzitter IVN Amsterdam

Wij kennen grote waarde toe aan groene buurtinitiatieven die gedragen wordt 
door burgers
NMTzuid helpt ons al 5 jaar bij het opzetten en behouden van gemeenschappelijke buurtmoestuinen op de 
Zuidas. Met al onze vragen kunnen we bij hen terecht. Zij weten wat er allemaal speelt in de buurt en hoe 
wij als buurtbewoners met dezelfde interesses elkaar kunnen vinden. NMTzuid weet ook de weg in de ver-
schillende gremia van de gemeentelijke bestuurslagen.  
Wij gunnen nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom 
verzoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Met vriendelijke groet en een initiatiefrijke dag, 
Pien Borghouts, Irene Visch, Hans Boersma, Ineke Scholten, Hent van den Elsen, Jan Willem Fuchs, 
Jet Elsenburg van Moestuin Zuidmoes op de Zuidas



Een stad als Amsterdam heeft behoefte aan meer groen voor een goed milieu. 
Daarom verzoekt de Stichting Natuurbescherming ZO u met klem om niet te bezuinigen op organisaties 
als Natuur&Milieuteam Zuid.
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-
zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Met vriendelijke groet en een initiatiefrijke dag, 
Hetty Litjens - 
Stichting Natuurbescherming ZO 

NMTzuid heeft mij geholpen door toen ik in mijn nieuwe buurt kwam wonen, me met educatieve groene 
buurtwandelingen met thuis te voelen, na een voor mij zeer emotionel periode.
En nieuwe initiatieve om de buurt te vergroenen, een weldaad zijn voor mij en andere bewoners!!! Zoals 
reent een groene tuin/oase inde Generaal Vetterbuurt.
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-
zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Met vriendelijke groet en een initiatiefrijke dag, 
Ellen Mulder

NMTzuid heeft mij geholpen door advies voor mijn geveltuin. Verder werk ik als vrijwilliger in het Rosarium 
en de Koeienweide van het Vondelpark. Ik ben dan buiten en beweeg, hetgeen goed is voor mijn gezondheid. 
Verder onderhoud ik mede die gebieden waardoor veel Amsterdammers en toeristen volop genieten van 
het Rosarium (dit is er niet zonder vrijwilligers want de gemeente had hier al geen geld voor) en in de koe-
ienweide is zeldzame natuur waarvan volwassenen maar zeker ook veel schoolkinderen kunnen genieten 
tijdens hun natuurlessen die ze daar met de klas beleven. Ook daar geef ik natuurlessen. Bovendien helpt 
het NMTZuid voor een mooie, groene leefomgeving voor de hele buurt.
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-
zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.
Door de bezuinigingen raak ik mijn vrijwilligerswerk en daarmee een groene omgeving voor Zuid kwijt!

Met vriendelijke groet en een initiatiefrijke dag, 
Maja van Vlerken

NMTzuid heeft mij geholpen door allerlei duurzame maatregelen onder de aandacht te brengen. Ik gun 
nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom verzoek ik 
u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken. 
 
Met vriendelijke groet en een initiatiefrijke dag, 
Willeke 
 
NMTzuid heeft mij geholpen door het faciliteren van de stadsnatuur te ervaren en actief te zijn in het on-
derhoud daarvan.  
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun 
project te realiseren. Daarom verzoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Met vriendelijke groet en een initiatiefrijke dag, 
Rona Konijn 

NMTzuid helpt goed de buurt een beetje groen te houden!
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-
zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.



Met vriendelijke groet en een initiatiefrijke dag, 
Pieter Jans 

NMTzuid heeft mij geholpen door het aanleggen en adviseren in geveltuintjes. Gierzwaluw, kruidentuinen. 
Kortom veel informatie en adviezen maar bovenal veel groen!
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom ver-
zoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken.

Met vriendelijke groet en een initiatiefrijke dag, 
Marie-José Oosterbaan 

NMT Zuid levert een enorme bijdrage aan de leefbaarheid in de Pijp. En natuurlijk is dat door de vanzelf-
sprekende lange aanwezigheid zo langzamerhand onzichtbaar. Gevolg daarvan is nu de veronderstelling dat 
ze `best´ gemist kan worden. Gevolg daarvan is dan iets met ´kalf en put´ (kapitaalvernietiging). Dus lieve 
mensen: graag oog voor de lange termijn i.p.v. de korte termijn!!!!
Ik gun nieuwe initiatieven in de stad diezelfde hulp en expertise om hun project te realiseren. Daarom 
verzoek ik u nadrukkelijk om dit voorstel in te trekken. Oog voor deleefomgeving wordt al meer en meer 
dichtgeknepen, o.a. witte lampen in de Ritter lantaarnpalen i.p.v. de oranje. 
Enfin,....... cynisme: het zal mijn tijd wel duren!!!

Met vriendelijke groet en een initiatiefrijke dag, 
mw K. Göbel 


